

## 18<sup>th</sup> Regular meeting online of the Financial Stability Task Force “virtual”

30-31 Aug 2023 | Abu Dhabi, U.A.E.  
15:00- 17:30 Abu Dhabi Time

الاجتماع الثامن عشر "عن بعد" لفريق عمل الاستقرار المالي في الدول العربية  
31-30 أغسطس 2023 | أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة  
الساعة 17:30-15:00 بتوقيت أبو ظبي

Day 1: Wednesday, Aug 30 <sup>th</sup> 2023		اليوم الأول: الأربعاء 30 أغسطس 2023
15:00-15:10	<p><b>Opening Remarks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Welcoming remarks by the AMF.</li> <li>Opening remarks by the Chairperson of the meeting.</li> </ul>	<p><b>الكلمات الافتتاحية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>كلمة ترحيبية من صندوق النقد العربي</li> <li>كلمة ترحيبية من رئيس الاجتماع.</li> </ul>
15:10-16:00	<p><b>1<sup>st</sup> Session: The recent activities of the international financial Institutions related to the financial stability issues:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>The recent activities of the Financial Stability Board-FSB (15 Min).</li> <li>The recent activities of the Basel Committee on Banking supervision-BCBS (15 Min).</li> </ul>	<p><b>جلسة العمل الأولى: آخر التطورات المتعلقة بأنشطة المؤسسات الدولية ذات العلاقة بالاستقرار المالي:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>آخر التطورات المتعلقة بأنشطة مجلس الاستقرار المالي-مجلس الاستقرار المالي (15 دقيقة).</li> <li>آخر التطورات المتعلقة بأنشطة لجنة بازل للرقابة المصرفية-لجنة بازل للرقابة المصرفية (15 دقيقة).</li> </ul>
16:00-17:15	<p><b>2<sup>nd</sup> Session: Risks of natural disasters and climate change on financial stability:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Climate-Related Financial Risks: how to develop stress tests and deal with their results- Network for Greening the Financial System (15 Min).</li> <li>Overview of COP 28 - Central Bank of the United Arab Emirates (10 Min).</li> <li>Requirements for addressing risks arising from the risks of climate change- Central Bank of Tunisia (10 Min).</li> <li>Climate risk assessment on financial stability (the experience of the Central Bank of Jordan) - Central Bank of Jordan (10 Min).</li> <li>Aggregate Climate Risk Index - Central Bank of Iraq (10 Min).</li> </ul>	<p><b>جلسة العمل الثانية: مخاطر الكوارث الطبيعية وتغيرات المناخ على الاستقرار المالي:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>المخاطر المالية المتعلقة بالمناخ: كيفية تطوير إختبارات الأوضاع الضاغطة والتعامل مع نتائجها- شبكة تخضير النظام المالي (15 دقيقة).</li> <li>نظرة على كوب 28- مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي (10 دقائق).</li> <li>متطلبات معالجة المخاطر الناشئة عن مخاطر تغيرات المناخ- البنك المركزي التونسي (10 دقائق).</li> <li>تقييم مخاطر المناخ على الاستقرار المالي (تجربة البنك المركزي الأردني) - البنك المركزي الأردني (10 دقائق).</li> <li>المؤشر التجميعي لمخاطر المناخ - البنك المركزي العراقي (10 دقائق).</li> </ul>
17:15-18:00	<p><b>3<sup>rd</sup> Session: Early warning and risk management tools for central banks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Developing stress tests for solvency and liquidity - Central Bank of Oman (10 Min).</li> <li>How to improve publications of the Financial Stability Report and Early Warning Indicators - Bank Al-Maghrib (10 Min).</li> <li>Credit risk assessment (including BNPL risk) in light of high inflation rates - Central Bank of Kuwait (10 Min).</li> </ul>	<p><b>جلسة العمل الثالثة: أدوات الإنذار المبكر وإدارة المخاطر لدى البنوك المركزية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>تطوير إختبارات الأوضاع الضاغطة الخاصة بالملاءة والسيولة- البنك المركزي العماني (10 دقائق).</li> <li>كيفية تحسين منشورات تقرير الاستقرار المالي ومؤشرات الإنذار المبكر - بنك المغرب (10 دقائق).</li> <li>تقييم مخاطر الائتمان (بما في ذلك مخاطر BNPL) في ظل ارتفاع معدلات التضخم- بنك الكويت المركزي (10 دقائق).</li> </ul>

Day 2: Thursday, Aug 31 <sup>th</sup> 2023		اليوم الثاني: الخميس 31 أغسطس 2022
15:00-16:15	<p><b>1<sup>st</sup> Session: Strengthening the banking crisis management system in central banks:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Lessons learned from the failure of American and European banks - Arab Monetary Fund (15 Min).</li> <li>Communication policies "media policy" for central banks to deal with the public during normal times and periods of crisis - Central Bank of Egypt (15 Min).</li> <li>The role of deposit insurers in crisis management-Palestinian Monetary Authority (15 Min).</li> <li>Methods of dealing with cyber crises (simulation) from the perspective of financial stability - Central Bank of Bahrain (15 Min).</li> </ul>	<p><b>جلسة العمل الأولى: تعزيز منظومة إدارة الأزمات المصرفية لدى المصارف المركزية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>الدروس المستفادة من تعثر البنوك الأمريكية والأوروبية- صندوق النقد العربي (15 دقيقة).</li> <li>سياسات التواصل "السياسة الإعلامية" للبنوك المركزية للتعامل مع الجمهور خلال الأوقات الطبيعية وفترات الأزمات- البنك المركزي المصري (15 دقيقة).</li> <li>دور مؤسسات ضمان الودائع في إدارة الأزمات- سلطة النقد الفلسطينية (15 دقيقة).</li> <li>طرق التعامل مع الأزمات السيبرانية (المحاكاة) من منظور الاستقرار المالي – مصرف البحرين المركزي (15 دقيقة).</li> </ul>
16:15-16:45	<p><b>02<sup>nd</sup> Session: A Roundtable on the latest developments related to financial stability issues during the year 2022 (3-4 minutes for each central bank).</b></p>	<p><b>جلسة العمل الثانية: طاولة مستديرة حول آخر التطورات المتعلقة بالقضايا المرتبطة بالاستقرار المالي خلال عام 2022 (3-4 دقائق لكل بنك مركزي).</b></p>
16:45-17:25	<p><b>03<sup>rd</sup> Session: Endorsement of the following papers:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>The impact of high government indebtedness on financial stability - Central Bank of Libya and Central Bank of Tunisia.</li> <li>Enhancing financial stability frameworks among Arab central banks - Central Bank of Egypt.</li> <li>The impact of the current global development and the risks of inflation pressures on financial stability in the Arab countries – BCCL.</li> </ul>	<p><b>جلسة العمل الثالثة: إقرار الأوراق التالية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>أثر ارتفاع مديونية الحكومة على الاستقرار المالي - مصرف ليبيا المركزي والبنك المركزي التونسي.</li> <li>تعزيز أطر الاستقرار المالي بين البنوك المركزية العربية- البنك المركزي المصري.</li> <li>تداعيات التطورات العالمية الراهنة ومخاطر الضغوط التضخمية على الاستقرار المالي في الدول العربية - لجنة الرقابة على المصارف في لبنان.</li> </ul>
17:25	<p><b>Final Session:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Discussing the preparation of the Financial Stability Report 2024-AMF.</li> <li>Discussing the meeting questionnaire, and next meeting agenda 2024.</li> <li>Summary and Recommendations.</li> </ul>	<p><b>الجلسة الختامية:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>مناقشة تحضيرات تقرير الاستقرار المالي 2024- صندوق النقد العربي.</li> <li>مناقشة ردود استبيان الاجتماع، وتقديم برنامج عمل الفريق للاجتماع القادم 2024.</li> <li>التوصيات الختامية.</li> </ul>